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Het bestuur van de LHCN heeft in 2019 8 keer vergaderd, waarbij een korte vergadering na de 
ALV meegerekend is. De vergaderingen verlopen nog steeds in een constructieve, goed 
werkzame sfeer; het is zelfs gezellig te noemen.  
 
De nieuwe website is klaar en wacht nog op een vertaling naar het Engels. Het besloten gedeelte 
is volop in werking – hopelijk kan de aanwezige vergadering dat deze keer beamen. 
 
De fokkerijcommissie heeft een goed bezochte en goed gewaardeerde lezing door Sam Turner 
georganiseerd en heeft de nodige nestbezoeken afgelegd. Er is extra begeleiding aangeboden 
aan beginnende fokkers: sommige vonden dat niet nodig, andere namen het dankbaar aan. 
 
Het ledenaantal is licht gestegen maar elk jaar blijft het een klus om achter niet-betalende leden 
aan te gaan. 
De Leonvaria wordt door steeds meer leden digitaal gelezen en wordt, af te lezen uit de reacties, 
goed gewaardeerd. 
 
De winkel van de LHCN is overgedragen aan een andere vrijwilliger en de verkoop lijkt op te 
lopen. 
  
De wandelingen mogen zich steeds in een grote opkomst verheugen. 
 
Er zijn 4 FSK’s georganiseerd waarvoor in totaal 31 honden inschreven. Daarvan zijn er 29 
geslaagd. De twee honden die het niet gehaald hebben zijn gezakt op de gedragstest. 
 
De KCM werd bezocht door 88 honden wat iets minder was dan begroot. Er waren drie 
keurmeesters die dat aantal makkelijk aankonden: twee Nederlanders en een Belg.  
 
De Jonge Hondendag was weer een groot succes, met 112 ingeschreven jonge Leonbergers plus 
de nodige ouderdieren. Er werd gekeurd door drie keurmeesters plus een aspirant-keurmeester. 
 
De Algemene Ledenvergaderingen van de Raad van Beheer zijn, op één na, door bestuursleden 
bijgewoond. Verder was een bestuurslid aanwezig bij inspraak- en uitlegavonden over het 
nieuwe overheidsbeleid kortneuzen en het standpunt van de Raad hierin.  
Bij de vergaderingen van de Dogachtigen lijkt de LHCN helaas een uitzonderingspositie in te 
nemen door steeds met minimaal 1 persoon aanwezig te zijn: andere rasverenigingen lijken het 
belang ervan niet in te zien.  
Onze voorzitter was aanwezig bij de jaarlijkse vergadering van de ILU in Leonberg. 



 
De normenmatrix voor de Leonberger is ingeleverd bij de Raad van Beheer: die matrix zou dit 
jaar in werking gaan. We wachten het af. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


